
Setkání chatařů – Údolí radosti 

30.7.2022 

 
Program:  

1. Úvod – přivítání 

2. Zpráva z hospodaření 

3. Činnost šerifů 

4. Připomínky a návrhy chatařů 

 

Přítomni: 

Čápova stráň: J. Vacek, P. Votava, I. Jakoubková, O. Cemperová, L. Maksymzuk 

Hrdličkova stráň: L. Bartušek, M. Dvořák, Švaříčkovi, Hrdličkovi, Chlupáčkovi, L. Suchá, M. 
Freibauerová, S. Solařová, Doležálkovi 

Havranova stráň: Šedovi, Trtíkovi, H. Brožová, J. smrčková, Petzovi, M. Lebrušková, H. 
Dáňová, T. Novák, Chlupovi, Havranovi 

 

1. Úvod 
 Poslední setkání chatařů se uskutečnilo v roce 2011. 
 Každá stráň má svého šerifa, který má mít přehled o osadnících, výběru finančních 

příspěvků a připomínkách chatařů. 
 Rybník je ze 2/3 obce, zbytek patří dalším 6 vlastníkům. Je hlavním zdrojem příjmů 

osady. Údržbu cest výběr poplatků nepokryje.  

 

2. Zpráva z hospodaření 
 Karel Havran: zůstatek finančních prostředků činí 63 213,- Kč. Největšími výdajovými 

položkami v uplynulém období byl nákup štěrku a nákup ryb. Bude ještě potřeba 
koupit dřevo na opravu mola a opět štěrku na úpravu příjezdové cesty. Přínos výlovu 
v loňském roce byl zatím nejvyšší – 30 004,- Kč. 

 Luděk Bartušek: v letošním roce bylo dodáno do rybníka 117 ks kaprů K1 a K2, 110 ks 
amurů, 300 ks kaprů K1 a 270 ks kaprů 25 cm. Největší problém bude s cenou obilí na 
krmení ryb. Všem chatařům bylo doporučeno dávat suché pečivo rybám – ne 
ovečkám (u schůdků u rybníka je pytel na pečivo). Příští rok je potřeba opravit molo, 
letos kvůli malým kapříkům nelze upustit vodu, proto molo bylo opraveno jen zčásti 



kvůli bezpečnosti. Nadále je potřeba síct společné okolní plochy – doporučeno sdělit 
přibližně datum, aby mohli chataři p. Bartuškovi pomoci. 
 

3. Činnost šerifů 
 Zhodnocení činnosti jednotlivých strání: 

Čápova stráň – Josef Vacek: nadále přetrvává problém s vybíráním poplatků. Celkově 
nefunguje na této stráni komunikace osadníků, i když byl dovezen štěrk, nikdo se 
nezapojil do jeho rozvezení a úpravy cesty. 
Hrdličkova stráň – Petr Hrdlička: největším problémem je příjezdová cesta. Nefunguje 
zvolený šerif – Roman Benedela. K této stráni se chtějí připojit Šlapalovi a Doležálkovi 
z Čápovy stráně, kteří pravidelně platí poplatky. 
Havranova stráň – Tomáš Novák: výběr poplatků probíhá bez problémů. Udržuje se 
pravidelně příjezdová cesta (opravy se ale neúčastní všichni chataři), spravuje se 
molo, připravují se průběžně lepší podmínky na setkání chatařů na hřišti (dřevo na 
oheň, bouda na uschování židlí a laviček, možnost pálení křovin a větví…).  

 Volba šerifů pro další období: 
Čápova stráň – Ludvík Maksymzuk 
Hrdličkova stráň – Buhumila Švaříčková 
Havranova stráň – Tomáš Novák 
 

4. Připomínky a návrhy chatařů 
 Jiří Chlup: návrh na placení poplatků těch, kteří se neúčastní brigád. 
 Karel Havran:  

- návrh na opravu cest, které nejvíc trpí při velkých deštích (od srubu L. Duby a 
chaty T. Nováka) a posypový materiál se splachuje pryč.  

- návrh na vybudování elektrické přípojky na hřišti, která bude sloužit při 
společných akcích osady.  

- návrh na údržbu a opravu boudy pro rybáře a zarážky na Kamenickém potoce, 
řešit by se mělo i zanešení malého zadržovacího rybníčku.  

- zjištění podmínek pro vytvoření Spolku chatařů. 
 Milan Dvořák: dodržování poledního a víkendového klidu v osadě. 
 Petr Hrdlička: nebezpečí házení kamenů a klacků na zamrzající rybník. 
 Dagmar Chlupová: vynášení trávy, větví a odpadu na břeh potoka – nebezpečí 

podemílání břehů. 

 

Závěry: 

1. Nově zvolení šerifové se během jednoho měsíce sejdou, projednají připomínky 
chatařů a zvolí si jednoho zástupce na jednání se starostkou obce Bítovčice. Zajistí 
opravu a údržbu zarážky na Kamenickém potoce a boudy pro rybáře. Připraví 
podklady pro vytvoření elektrické přípojky na hřišti – podzim 2022. 

2. O sečení ploch v osadě se nadále bude strat Luděk Bartušek, ale pokud bude vědět 
datum, dá vědět chatařům, aby mohli pomoci. 



3. Karel Havran, Tomáš Novák a Jiří Chlup zjistí do října 2022 podmínky a náležitosti 
ohledně možnosti založit Spolek chatařů. Podklady předají šerifům a ti domluví 
datum setkání chatařů u L. Duby k projednání a případnému schválení. 

4. Chataři budou suchým pečivem krmit pouze ryby (pytel u schůdků rybníka) a pokusí 
se zajistit i další krmení (např. zrní). 

5. Tomáš Novák připraví návrh způsobu opravení příjezdových cest k L. Dubovi a okolo 
chaty Chlupových (splachuje se posypový materiál) – září 2022. 

6. Chataři budou dodržovat nedělní klid (nebudou se používat elektrické sekačky, pily, 
frézy……) – stále. 

7. Kdo bude upravovat keře, stromy…… nebude odpadový materiál vyhazovat na břeh 
potoka a odnese ho na hřiště ke spálení. 

 

 

 

31.7.2022 zapsala D. Chlupová 

 
 

                      

 

 


